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Prezydent Miasta Legnicy 
    Tadeusz Krzakowski

Szanowny Panie Prezydencie 

Na  wniosek  i  prośbę  mieszkańców  proszę  o  informację  dlaczego  drzewa  przy  alei

Rzeczypospolitej  nr  88  (teren  po  byłej  siedzibie  policji)  zostały  wycięte?  Na  zdjęciach

przedstawionych mi przez mieszkańców z roku 2019 drzewa rosną i są zielone. Na fotografiach w

google maps z 2017 również widać drzewa pokryte zielenią. 

Karolina Jaczewska-Szymkowiak
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